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W odpowiedzi na interpelację z dnia 24 października 2024 roku informuję, że 

miasto nie poszukuje stowarzyszeń, które chciałyby użytkować miejskie obiekty 

sportowe. To stowarzyszenia (kluby sportowe) zgłaszają potrzebę użytkowania ww. 

obiektów. W takich przypadkach zarządcy obiektów sportowych, z których nieodpłatnie 

korzystają zawodnicy zrzeszeni w klubach sportowych dotowanych przez miasto 

ustalają harmonogramy dostępności do obiektów. Jednocześnie dodam, że zarządca 

obiektu (MOSiR i placówki oświatowe), ponosi wszelkie koszty utrzymania obiektu.  

Inny charakter stanowi nieodpłatne udostępnienie kortów, w którym to 

stowarzyszenie ponosi koszty przygotowania obiektu do gier, co wynika ze specyfiki 

dyscypliny. W związku z powyższym zasady korzystania z kortów określa regulamin 

opracowany przez stowarzyszenie, któremu udostępniono obiekt. 

W pozostałym zakresie interpelacji podtrzymuję wcześniejszą odpowiedź, 

udzieloną Panu w dniu 7 października 2024 roku. 
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